
 

DAGSORDEN/BESLUTNINGSREFERAT PÅRØRENDERÅDSMØDE PARKVEJ 35 
 

DATO/TID 15/04-204 

MØDESTED Parkvej 35  

MØDELEDER Hardy Høj 

BESLUTNINGSREFERENT Charlotte Nikolajsen 

DELTAGERE/FRAVÆRENDE Hardy Høj, Jens-Peter Madsen, Ulla Ebsen, Charlotte Nikolajsen 

PUNKT-FORM EMNE BESKRIVELSE ANSVAR TID REFERAT 

1. 
 

                                                     
Godkendelse af sidste 
møderefarat 
 
                                                                                                                                                                               
 
                                                           
 
                                                           

   Referat godkendt.  
 
Kunstprojekt godkendt. Vi har fået bevilliget løn til 
kunstnere. Vi vil undersøge om vi kan få sponsorater 
til at dække udgifter til materialer. 
 
  

2. 
 

 
Normering på Parkvej 

   Normering er drøftet med afsæt i at sikre at 
borgerne får den støtte de har krav på.  
 

3. 
 

Aktiviteter     Der er udarbejdet oversigt over aktiviteter på 
Parkvej, som er inddelt i: 

- individuelle aktiviteter 
- aktiviteter i teamet 
- aktiviteter på tværs 
- aktiviteter i samfundet 

 
”Parkvejposten” er sendt til alle pårørende. På grund 
af GDPR er ansigter sløret. Vi drøfter værdien af at 



sende ”Parkvejposten” ud til pårørende. Vi ønsker 
gerne tilbagemeldinger fra pårørende om de fortsat 
ønsker avisen tilsendt.  
 
Der afvikles søndagscafé hver søndag. 
Pårørendegruppen oplever at søndagscafé skaber 
stor værdi for borgerne.  
 
Der er indkøbt Knuthenborgkort som alle borgere 
kan benytte.  
 
Vi drøftelser forventningsafstemning af 
aktivitetsniveauet på Parkvej 35 og hvordan vi hver 
især definerer hvad en aktivitet er og hvordan 
aktiviteter skal tilpasses borgerens 
funktionsnedsættelse.  
 
 

4. 
 

Sommerferieaktiviteter 
eks. Døllemarked 

    Aktiviteter planlægges ud fra den enkelte borgers 
behov. Beskæftigelsen er lukket i 14 dage. Vi snakker 
om hvordan vi kan udfylde de 14 dage med gode 
aktiviteter for borgerne.  
Sommerferieaktiviteter er ikke planlagt endnu.  
 

 

5. 
 

Madordning    Vi drøfter den nuværende madordning og hvilke 
dilemmaer der er forbundet med fælles menu. Hvad 
gør vi hvis borgerne ikke kan lide det der er på 
menuen. Hvordan sikre vi en kostsammensætning 
der lever op til sundhedsstyrelsens kostråd.  
Borgerne tilbydes alternativer til madordningens 
menu hvis borgeren ikke ønsker den aktuelle menu. 
Der er mulighed for at komme med ønsker til 
menuen.   
 



6. Nyt fra ledelsen    Vi har fået nye køleskab i alle teams.  
  
 
 

7 Eventuelt    Pårørendegruppen vil gerne bidrage til at finde 
midler til kunstprojekt. Charlotte sender besked hvis 
der er behov for dette.  

8 Næste møde    19.08.2024 kl.14.00-16.00 

 

PUNKTER TIL NÆSTE GANG 

DATO EMNE 
 

BESKRIVELSE/HISTORIK ANSVAR TID BEMÆRKNINGER 

      

      

      

      

      

      

      

      

      

      

      

      

      

      

 

 


